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ZAPYTANIE 

dot. Konsultacji metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

         W związku z upływającym okresem obowiązywania umowy z firmą odbierającą i 

zagospodarowującą odpady komunalne z nieruchomości mieszkaniowych na terenie Gliwic 

oraz przewidywanym zawarciem nowej umowy proszę o następującą informację: 

- czy, kiedy i w jakiej formie będą przeprowadzone konsultacje społeczne wyboru metody 

rozliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Prezydent w swojej kampanii wyborczej zapowiadała, że takie konsultacje się odbędą.                                                                                                                                                                                                                                                                                         
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